
Komise pro sport a sportovní dotace Rady města B(

ZAPIŠ č. 5/2018
zjednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 10. 12. 2018

od 18.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu Beroun

Přítomni:

SS??ISmi?:_Mgr- Janpiskáček, Ing. Jan Simko, Jan Bečvář, Ing. Viktor Burkert st..
Martin Šašek^ng. Karel Pnbyl:vTclav'Ko^eT^grJ aM^Sn^ tíurkert st' M8r-

Omluveni: Michal Maryška

H?^RIng:. simo.na Bolď 7 vedoucí OŠVA Měú Beroun' Mgr. Dušan Tomčo - místostarosta
města Beroun, Mgr. Antonín Marx - ředitel Berounské ̂ 0^1^."
Zapisovatelk-a: Michaela Zítová

Ověřovatel zapíši i: Jan Simko

Program jednání:

l. zahájení

2. jmenování zapisovatele a ověřovatele zápisu
3. jmenování místopředsedy komise
4. seznámení s programem a jeho odsouhlasení
l'. ^^onS2 ^smí z pfcde^chJednmi ^Y a Zas.upi.els.v. n,cs" Beroun

7. projednání analýzy nákladovosti sportovišť ve městě Beroun
různé

9. závěr

Jednání

K bodu l - Zahájení

íS, komlse zahájna dale říďl ̂ í. novy Předseda Mgr. Jan Piskáček. Předseda komise

ĚSÉ?=SS5!SSSIrS~SE
sportovní, a. s. Mgr. Antonína Marxe.

,
pa::nSlIp°,Ttat°val- ie " case zaháJen^-- komise bylo pn.onu, o 7 <le"fl a ko", ise

K bodu 2 - Jmenování zapisovatele a ověřovatele zápisu

j^eda komise jmenoval zapisovatelkou Michaela Zítovou a ověřovatele zápisu Ing. Jana



K bodu 3 - Jmenování místopředsedy komise

Předseda komise informoval přítomné členy o tom, že Rada města Beroun navrhla pana Ing.
Viktora Burkerta, st. na post místopředsedy Komise pro sport a sportovní dotace. Ten
nominaci přijal a dále nominoval pana Ing. Jana Šimka, který nominaci odmítl.

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace jmenuje Ing. Viktora Burkerta, st.
místopředsedou Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun.
Hlasování: pro 6 - proti O - zdržel se l

K bodu 4 - seznámení s programem a jeho odsouhlasení

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje program jednám.
Hlasování: pro 7 - proti O - zdržel se O

K bodu 5 - Informace o plnění usnesení z předešlého jednání Rady a Zastupitelstva
města Beroun

Informace z RM ze dne 13. 9. 2018
953/105/RM/2018
Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun na rok 2018 na akci "OCR World
Championship London 2018"

I. Rada města souhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun pro Mgr. Barboru
Stejskalovou, ||i|||| |i;|:|||:;:; ÍÍIII^ bytem i:::;::|::::;;:i;:;::::; ;:;i;iii!;::!::::::::::: :::;:;::i::;:;iď; :;;;:iii::::::::;::::: ;::::::i;:H:;:
Beroun, na reprezentaci na akci "OCR World Championship London 2018"
konanou ve dnech 19. - 21. 10. 2018, ve výši 5. 000, - Kčz § 34 - Tělovýchova a
zájmová činnost, organizace 3118 - Významné sportovní akce a dále s uzavřením
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit
1. 1. zajistit uzavření veřejnoprávní smlouvy s žadatelem o dotaci
1. 2. zajistit převod schválené výše dotace na účet žadatele o dotaci

Informace z RM ze dne 3. 10. 2018
978/107/RM/2018
Dotační program "Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2019"

I. Rada města bere na vědomí zápis č. 4/2018 ze zasedání Komise pro sport a sportovní
dotace Rady města Beroun ze dne 3. 9. 2018.

II. Rada města schvaluje dotační program "Poskytování dotací na sportovní činnost ve
městě Beroun v roce 2019" v předloženém znění.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit
1. 1. zajistit uveřejnění dotačního programu "Poskytování dotací na sportovní
činnost ve městě Beroun v roce 2019" na úřední desce Městského úřadu
Beroun a uveřejnění fonnuláře žádosti o dotace na webových stránkách města
Beroun.



Informace ze ZM ze rinp 13. p. 2018

nS^:^tr^esa'^^y^;, ^ ̂ '2
'^^ss^^^^^^
^'oKe^ p§oA4y"uraovych°va a za)mOTá =sí: ̂ ^^^^S

S?sss^ssam-desaecbeK^^s^^^ , ^"Rady a Zastupitelstva mfí^a Beroun.

m8yi15 se najednání dostavil pan místostarosta Mgr. Dušan Tomčo a člen komise Ing. Karel
K bodu 6 - Plán práce na rok 2019

^e^^z ^na. ^m^body. 'ktmj. s0'1 obsahem Pfcdlož>° "Mrv - Planu
^^^s^ss^^s^^
Příloha č. 1; Plán práce na rok 2019

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje Plán práce na rok 2018.
Hlasování: pro 8 - proti O - zdržel se O

K bodu 7 - Analýza nákladovostí sportovišť

SvaékSystrucné uleď podstatu Analýzy nákladovosti SPOrtoviiť < ^ P"ds.avova.

č. l - Spolky

K těmto údajům neměl nikdo z přítomných žádné podněty ani připomínky.
^ň^^^SSQ^^^k^B^Qym^^^^ B~

- 

X^;^eén^St eje Berounská sportovni- ". a^ ̂  - - ^ace

- ^S^^S^-stóle nejsou -tima'm a v - ^
' ^S^!c^^^, ^"^^mestaKemm bude. "">í"° obménit
- 

^Z^^T'loípls ple klsnížemprovoz^

' ^S^ÍĚ^SS^^^^^^ . "-"C



Také bylo projednáváno venkovní koupaliště na Velkém sídlišti. V současné době se
dokončuje projektová dokumentace I. etapy. Nyní jsou náklady města Beroun na venkovní
koupaliště ve výši 1. 155.000,- Kč.

Zazněla i otázka, zda se uvažovalo o zimním provozu venkovního koupaliště, který by ulevil
plné kapacitě plaveckého bazénu. Bohužel to není možná, ale v budoucnosti se uvažuje o
wellness zázemí (saunový svět apod. ), který by byl v provozu celoročně.

Pan místostarosta Mgr. Dušan Tomčo doplnil, že se koupaliště bude ještě jednu sezónu (léto
2019) ve stávajícím provozu. Rekonstrukce začne tedy po sezóně 2019.
Pan Ing. Viktor Burkert, st. informoval, že koupaliště je především rekreační záležitost.

č.^^ijodnota staveb v majetku města Beroun
Předseda komise stručně popsal tabulku č. 3, ke které uvedl, že Lokomotiva v současné době
využívá k tréninkům sportovní centmm EDEN. Pan Mgr. Martin Šašek navázal s tím, že
v Berouně není žádné sportoviště upravené pro basketbalové zápasy a z těchto důvodu museli
ukončit své působení v 2. lize. Pan místostarosta Mgr. Dušan Tomčo konstatoval, že
v současné době nemá město žádné vhodné pozemky pro výstavbu nové sportovní haly.

č. 5 a6 - Přehled výdajů na sport období 2012_20i8
Příloha č. 5 byla zpracována odborem školství a volnočasových aktivit a tabulka č. 6 panem
Ing. Janem Šimkem, který ji okomentoval. Dále byly obě tabulky projednávány společně
Výstupem obou tabulek je, že celkové výdaje z rozpočtu města Beroun se stále zvyšují, ale
výdaje na sport stagnují. Tímto klesá podíl výdajů na sport z 9% (2012) na 6% (2018).
Komise se shodla na sloučení těchto dvou tabulek a tak jsou také přiloženy k zápisu.

Dále komise projednávala veřejná sportoviště, kde se neplatí vstup a jsou volně přístupná.
Tyto sportoviště v Berouně chybí, což by chtěla komise napravit. Na sídliště se stále nachází
jeden bývalý tzv. plácek, který je nevyužitý a zanedbaný. Pan místostarosta Mgr Dušan
Tomčo konstatoval, že do budoucna je v plánu obnovit pozemek, kde se plácek nachází.

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace navrhuje Radě města Beroun zvýšit podíl
výdajů na sport na úroveň z roku 2012 na základě zpracované Analýzy nákladovosti
sportovišť.
Hlasování: pro 8 - proti O - zdržel se O

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace navrhuje Radě města Beroun, aby se po
doplacení úvěru na plavecký bazén ponechala částka v rozpočtu města Beroun na další výdaje
v oblasti sportu.
Hlasování: pro 8 - proti O - zdržel se O

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace doporučuje Radě města Beroun zaměřit se na
vybudování a obnovení veřejných sportovišť ve městě Beroun.
Hlasování: pro 8 - proti O - zdržel se O

Příloha č. 2: Analýza náklade vosti sportovišť
Příloha č. 3: Qduypdnění analýzy nákladovosti sportovišť



K bodu 8 - Různé

St^St^Fs^^^^^^^^
^GJ^?áo^a^eáklááá návrh Radě města vrám" Dotačního programu na
^S^^^S^'00^ Pro^'^''^nT^ ?7=ce"na
ucss:d^r. viLďe schva]enéh<> rozv°jového dok- .'odporovma po-

ZaS^Zé^u Hc BeromskéLV-V -<- ̂  nepoje Madné
Žadatel je podpořen v rámci Podpory sportů s vysokou finanční zátěží (dotovaný led).
^oroční činnost nemůže byt hrazena z položky určené na jednorázové významné sportovní

Komise neshledala důvod k vyhovění žádosti.

ÍS^ Se
n.ptrc2^a. spOTt°Jn! <Lotece d°Poruč>Je Radě mě^ Beroun nevyhovět

Z^d^S. dotace zrozpoctu mésta Beroun~';'">^<"'^"S'poTek'i^^
Hlasování: pro 8 - proti O - zdržel se O

K bodu 9 - Závěr

Další podněty a připomínky nebyly vzneseny.

^nZ^dSlp?td a, klm,slv šem přítomným za účast a oznámi1' že t^ín Pnštíhoinani komise bude oznámen emailem.

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 19. 50 hod.

Zapsala: Michaela Zítová

Ověřil: Ing. Jan Simko

Předseda komise: Mgr. Jan Piskáčet




